國立中興大學 教務處 雙語教學資源推動中心 資料需求申請表
National Chung Hsing University Bilingual Education Resource Center 
Data Request Application Form

申 請 日 期 ：      年      月      日
Application Date：       yyyy      mm       dd
	需求欄位
(請勾選及
填入資料範圍)
Field of Requirements

(Please check and fill in the data range)
	□學號Student ID
□姓名Name
□系所Department：_________
□學院College：_________
□英檢測驗名稱Name of the English Proficiency Test：
□測驗成績Score Type：
□聽Listening □說Speaking □讀Reading □寫Writing □總成績Total Score
□其他Others：


	需求原因/目的
Reasons/Purposes for the Requirements
	


本人同意遵守以下規定：
1. 對取得之資料僅作上述特定目的使用，並應與蒐集之目的具有合理關聯性。
2. 對於申請之資料應妥善保管、謹慎使用、避免資料被竊取、外流、毀損或減失，如違反規定申請人願負相關法律責任。
3. 達使用資料之目的後，將個人資料刪除或銷毀。
I hereby agree to comply with the following regulations:

1. The obtained data shall be used only for the specified purposes mentioned above and shall have a reasonable correlation with the purposes of collection.
2. The data provided for the application shall be properly safeguarded, used with caution, and precautions shall be taken to prevent theft, leakage, damage, or loss of data. In case of violation of these regulations, the applicant agrees to bear relevant legal responsibilities.
3. After fulfilling the intended purpose of data usage, please proceed to delete or destroy the personal information.
	申請單位
Applicant Unit
	
	申請人簽章
Signature of Applicant
	

	連絡電話
Phone Number
	
	申請單位
主管簽章
Signature of Applicant Unit Supervisor
	

	申請人E-mail
Email Address  of Applicant
	


*資料處理需5個工作天，如需使用請儘早申請。
*資料已經本校語言中心授權使用。
* Data processing requires 5 working days. Please apply as early as possible if you need to use it.
* The data has been authorized for use by NCHU Language Center. 
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